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How do you tell your part in the biggest tale in history? I ask because it's what I have to
do. I'm Zoe Boutin Perry: A colonist stranded on a deadly pioneer world. Holy icon to a
race of aliens. A player (and a pawn) in a interstellar chess match to save humanity, or
to see it fall. Witness to history. Friend. Daughter. Human. Seventeen years old.
Everyone on Earth knows the tale I am part of. But you don't know my tale: How I did
what I did -- how I did what I had to do -- not just to stay alive but to keep you alive,
too. All of you. I'm going to tell it to you now, the only way I know how: not straight but
true, the whole thing, to try to make you feel what I felt: the joy and terror and
uncertainty, panic and wonder, despair and hope. Everything that happened, bringing
us to Earth, and Earth out of its captivity. All through my eyes. It's a story you know. But
you don't know it all.

作者介绍: 

约翰•斯卡尔齐（John Scalzi）

美国当红科幻作家，美国科幻与奇幻作家协会前主席。3次获得雨果奖，9次入围。200
5年，他以《老人的战争》成名，获得2006年约翰•W.坎贝尔奖优秀新人奖。2013年，
他凭借《星际迷航：红衫》斩获雨果奖、轨迹奖两项大奖，几乎包揽了当年所有科幻小
说重要奖项。

《佐伊的战争》是斯卡尔齐“老人的战争”系列中继《老人的战争》《幽灵舰队》《消
失的殖民星球》之后的第四部作品。该系列作品均为21世纪美国重磅科幻小说，多次获
得各类大奖。
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书评

在“很差”和“较差”之间犹豫了很久。前几部还挺好看的，除了《The Sagan
Diary》实在是无聊到催人入睡（嗯如果您很感性的话倒可以挑战一下）。最终还是给
个两星吧。
如果在国内出这么一本书，大概作者会被人吐槽吐出翔吧。全书中除了和狼人交换礼物
、帮助General Gau化解刺杀...  
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Mr. Scalzi tried to tell the story of "the last colony" from Zoe's POV, only to step into the
unfamiliar territory of adolescent novels...  
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